
Zápis 

ze 13. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 13.12.2024 

 
Přítomno: 5 zastupitelů, 4 občané. Omluveni: P. Blažek, P. Novák 

 

1. Jednání zahájila místostarostka S. Tahalová v 18:07. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: V. Crhová, ověřovatelé zápisu: 

H.Lingrová a M. Eder. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

3. Úprava programu dnešního jednání – doplněny tyto body: 

- Úprava bodu č.6 v pozvánce – budeme projednávat 2 obecně závazné vyhlášky, 

- Projednání nabídky na odkup domu čp. 61, 

- Uzavření dohody o provedení práce s V. Crhovou, 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání - žádné úkoly nebyly zadány. 

 

5. Projednáno Rozpočtové provizorium do doby sestavení rozpočtu na rok 2025. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

6. Za rok 2024 musí být provedena inventura obecního majetku (stav k 31.12.2024). 

Byla sestavena komise - předseda: H. Lingrová, členové: V. Crhová, I. Tomšová, L. 

Morávek. Školení komise 18.12., inventura 4.1. od 9.00 hodin. Hlasování: pro 5, 

proti 0, zdržel se 0. 

 

7. Byla projednána Obecně závazná vyhláška obce B.L. o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství, poslední vyhláška z roku 2022. Od roku 2025 musí být 

v obci bílý kontejner na textil, proto bude vyhláška v tomto smyslu aktualizována. 

Kontejner bude umístěn u KD do dvou měsíců. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Dále byla projednána Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství. Náklady na odvoz komunálního odpadu se stále zvyšují, 

proto je třeba navýšit poplatek na částku 650,-/osobu/rekreační objekt/rok. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

8. Projednána nabídka na odkup domu čp. 61 do vlastnictví obce. Odsouhlaseno, že 

dům nekoupíme. Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 1. 

 

 

 



 

9. Dohoda o provedení práce s V. Crhovou (práce v KD) – projednáno uzavření dohody 

a odsouhlaseno. Hlasování: pro 4. proti 0, zdržel se 1. 

 

10. V 19:08 odešel M. Eder. 

 

11. Různé, diskuse: 

- V. Crhová – úklid na hřbitově, odvezla odpad, ideální by bylo, sehnat pracovníka pro 

obec. 

- V. Crhová – je třeba stanovit ceník a podmínky pronájmu KD. 

- S. Tahalová – inzerát na byt v KD včetně domovnictví byl vyvěšen do 3.12.2024, 

máme jednoho zájemce, žádost pana Michala Frýby, který projevil zájem už dříve, 

žádná nová žádost nepřišla. 

 

12. Bylo odsouhlaseno Usnesení z dnešního zasedání.  

Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

Úkoly: 

1. Všichni zastupitelé předložit podklady pro sestavení rozpočtu na rok 2025. 

2. Provést inventarizaci majetku.  

3. Do příštího zasedání připravit návrh ceníku a podmínek pronájmu KD.  

4. Upravit dosud platné povinnosti domovníka pro nového nájemce bytu v KD. 

 

13. Zasedání bylo ukončeno v 19:32. 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


